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Předmět: Společný strategický rámec a letecký průmysl 

Evropský výzkum v oblasti letectví je sestavován tak, aby postupně splňoval cíle Poradní rady pro 
výzkum letectví v Evropě (ACARE) a aby bylo možné příslušným způsobem upravit vnitrostátní 
výzkumné programy a soukromé investice do výzkumu a technologií. Zásluhou rámcových programů 
bylo zajištěno, že již nedochází k duplicitě výdajů, a letectví se také těší zvláštní podpoře ze 
speciálních fondů, která zaručuje finanční stabilitu nezbytnou k dosažení dlouhodobých evropských 
cílů.

V současné době čelí odvětví leteckého průmyslu značnému tlaku v důsledku globalizace a nových 
konkurentů a trhů. Přesto v našem hospodářství nadále zůstává klíčovým strategickým odvětvím pro 
výzkum a inovace, které má dopad na miliony pracovních míst a dodavatelský řetězec, z nějž plyne 
velká přidaná hodnota.

Hodlá Komise v souvislosti s přípravami příštího společného strategického rámce a víceletého 
finančního rámce i nadále naplňovat specifické potřeby každého odvětví, které prokázalo svou 
účinnost? Hodlá Komise především zachovat speciální program finanční podpory pro oblast letectví, a 
tím zaručit návaznost v uplatňování nástrojů, které budou nově zavedeny v rámci stávajícího 
sedmého rámcového programu?


